
Pomorščaki v sodni lojni
Na odločitev višjega sodišča, ki je potrdilo, da je bil nekdanji predsednik Sindikata
pomorščakov Slovenije (SPS) Kari Filipčič razrešen nezakonito, jeSPS vložil
zahtevo za revizijo postopka
Koper, 16. maja

Bporu med nekdanjim
predsednikom Sindikata

pomorščakov Slovenije (SPS)
Karlom Filipčičem in sindikal-
no organizacijo ni videti konca,
na različnih sodnih instancah
je v obravnavi več zadev, proti
nekdanjemu prvemu možu
sindikata pomorščakov pa te-

če tudi predkazenski postopek
zaradi sumljivega izplačila po-
tnih stroškov in dnevnic.
Tako je pred meseci višje sodi-
šče v Kopru odločilo, da je bil
sklic izredne konference SPS
decembra 2006, na kateri so
razrešili predsednika Karla Fi-
lipčiča, nezakonit. Po mnenju
višjega sodišča konferenca naj
ne bi bila sklicana v skladu ssta-
tutom, tako da sta bila Filipčičev
odpoklic in imenovanje njegove-
ga naslednika Petra Kaludjero-
viča nezakonita. Z odločitvijo se
SPS ne strinja, zato je vložil zah-
tevo za revizijo postopka na vr-
hovno sodišče.
»Višje sodišče je potrdilo odlo-
čitev prvostopenjskega, da je

bil sklic izredne konference
SPS nezakonit, zato so neza-
koniti tudi njeni sklepi, se pravi
moja razrešitev in imenovanje
novega predsednika, ter ugo-
tovilo, da so vse navedbe zdaj-
šnjega nezakonitega vodstva
SPS, da sem s svojim ravna-
njem in izplačili oškodoval sin-
dikalno blagajno, neutemelje-

ne. Spor med menoj, delom
članstva SPS in vodstvom
Splošne plovbe je nastal, ker
sem nasprotoval dokapitaliza-
ciji Splošne plovbe, s čimer je
večinski delež pripadel nem-
škemu ladjarju Petru Dohleju.
Tedaj sem opozarjal tudi na
neplačevanje socialnih in po-
kojninskih prispevkov za veči-
no pomorščakov in se zavzel za
pravice malih delničarjev (po-
morščakov, op. p.) v Pomorski
dfužbi. Vse skupaj je šlo v nos
predsedniku uprave Egonu
Bandlju, ki je s članom sindi-
kata, zaposlenim v kadrovski
službi, poskrbel za sklic izre-
dne konference SPS. Na njej so
oblatili moje ime z lažnimi po-

ročili o denarnem oškodovanju
sindikata, vdrli so v sindikalno
pisarno in sindikalno doku-
mentacijo odnesli v prostor
Splošne plovbe. Mednarodna
sindikalna organizacija tran-
sportnih delavcev ITF zdaj-
šnjega vodstva SPS še vedno
ne priznava,« pojasnjuje Kari
Filipčič.
Delno zmago je Filipčič dose-
gel na delovnem sodišču. Na
bančni račun so mu tudi izpla-
čali 17.000 evrov, kolikor bi
znesle plače do izteka predse-
dniškega mandata. Zdajšnji
predsednik SPS Andrej Uten-
karje prepričan, daje bil Filip-
čič povsem upravičeno razre-
šen, ker je oškodoval sindikat,
zato so na vrhovno sodišče vlo-
žili vlogo za revizijo postopka.
Filipčič bi moral tudi vrniti iz-
plačanih 17.000 evrov, sle-
dnji pa vztraja, da denarja ne
bo vrnil, dokler ne bo končana
obnova postopka.
»Z nadaljnjimi postopki želim
doseči, da bi SPS dobil zakoni-
to vodstvo, tudi zato, ker je
zdajšnji predsednik Andrej
Utenkar sodeloval pri vseh po-
stopkih mojega rušenja,«
vztraja Filipčič.
Iztok Umer

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji


